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Protokół nr 52/2013 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 22 kwietnia  2013 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

  

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu,  Ewa Olszowska-Dej,  Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska, 

Anna Krzyżanowska, przedstawiciel Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu    oraz 

inni zaproszeni goście wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.10 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Następnie Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji programu eliminacji 

   azbestowych pokryć dachowych    (łącznie z rurami).  

2. Parki miejskie – ocena stanu zieleni oraz infrastruktury, potrzeby finansowe i możliwości 

   wykonawcze odnośnie prac modernizacyjnych.  

3.Sprawy bieżące.  

  4.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1  

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat realizacji programu eliminacji 

 azbestowych pokryć dachowych    (łącznie z rurami).  

 

Informację na temat realizacji programu eliminacji    azbestowych pokryć dachowych 

 (łącznie z rurami) przedstawiła  Ewa Olszowska-Dej,  dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Jerzy Sonik, Stanisław Rachwał, Anna 

Mroczek i Adam Migdał. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzieliła  Ewa Olszowska-Dej. 

 

Ad.2 

Parki miejskie – ocena stanu zieleni oraz infrastruktury, potrzeby finansowe 

i możliwości    wykonawcze odnośnie prac modernizacyjnych.  

 

Ewa Olszowska-Dej,  dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska dokonała prezentacji na 

temat parków miejskich – ocena stanu zieleni oraz infrastruktury, potrzeby finansowe 

i możliwości    wykonawcze odnośnie prac modernizacyjnych. 

W dyskusji udział wzięli: Sławomir Ptaszkiewicz, Grzegorz Stawowy i  Jerzy Sonik. 

Odpowiedzi udzieliła  Ewa Olszowska-Dej. 
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Ad.3 

  Sprawy bieżące.  

   

  Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

  

  Ad.4 

  Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

17.20 zamknął posiedzenie.       

  

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kasety z nagraniem stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu.  

             

 

 

           Grzegorz Stawowy 

       

     Przewodniczący Komisji 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


